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PROCES-VERBAL 
Încheiat astăzi, 31.08.2021 

 
      
              Consiliul local al comunei Ciocani, județul Vaslui, s-a întrunit astăzi  31.08.2021, ora 1200, în 
ședință ordinară în conformitate cu art. 133 alin 1  din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 
la sediul Primăriei comunei Ciocani , județul Vaslui, fiind convocat prin dispoziția scrisă a primarului.  
              La apelul nominal efectuat de secretara comunei,  se constată că sunt prezenți 11 consilieri 
locali , din totalul de 11 consilieri locali.. 
              Participă la ședință d-na Nechita Mihaela , consilier contabil la Primăria Ciocani.    
              Fiind îndeplinite prevederile art. 137 alin.(1) din OUG nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, ședința este legal constituită.       
              Dl. Hazu – ar fi cazul să aducem cîteva amendamente, tip dacă rămîne fără animale sau le 
înjumătățește , etc, o să venim cu propuneri , poate pentru ședința următoare , fiecare își face notițe.  
              Dl. Mocanu- subvenția se dă pe animal sau pe suprafața de teren? 
              Dl. Hazu – pe suprafața de teren. 
              D-na secretar- subvenția se dă primăvara, nu acum. 
              Dl. Petrovici- subvenția pe suprafață este una , subvenția pe animal este alta. 
              Dl. Lăzărescu- eu dau un exemplu, dl. Petrovici are , de ex. 10 vaci , știți cum se calculează , 
în funcție și de cătă pășune este ca să ajungă la animale.  
              Dl. Mocanu – își ia angajamentul că va avea tot timpul același efectiv de animale tot timpul 
concesiunii. 
              Dl. Hazu – de ex. unde am eu via , sunt vecin cu Gigel Roșca , mai găsesc în ea capre în ea , 
porci.  
              D-na Giușcă – faceți reclamație, să vă facă o evaluare ca să vă despăgubească , că n-are cum 
Primăria , nu ține de Primărie chestia asta.  
              Dl. Hazu- nu vreau să fac reclamație. 
              D-na Giușcă- în momentul în care aveți o problemă , ori discutați personal cu dumnealui , sau 
faceți reclamatie la organele de poliție. Este o problemă care poate s-o rezolve Primăria? 
              Dl. Hazu- nu , dar măcar să le spunem. 
              D-na secretar- eu înțeleg că este vorba despre fratele d-voastră și-i luați apărarea , dar 
problema ține de Primărie.  
              Dl. Hazu- a, 2-a problemă , am înțeles că , crescătorii vor fi obligați să fertilizeze, să curețe  
pășunea, cine o să-i controleze? 
              Dl. Lăzărescu- APIA. 
              Dl. Hazu- unde vede APIA îngrășământul dat pe pășune? A plouat și s-a topit. pășunea , bunul 
comunal se deteriorează , după 7 ani licitează în altă parte. 
              Dl. viceprimar- treaba lui. 
              Dl. Diaconu- persoanele care s-au extins în imaș , cum se procedează , se ia imașul?  
              Dl primar- n-ați înțeles d-voastră , în momentul în care se face repartizarea pășunii, se 
măsoară, diferența i se ia , cel care s-a extins cu gardul în pășune va fi nevoit să-și dea gardul în afara 
pășunii.  
              Dl. Petrovici- omul își va cumpăra el îngrășămintea , dar după noi ordine, nu prea este 
recomandat să dea cu îngrășăminte pe imaș.  
              Dl. viceprimar- decât gunoi organic. 
              Dl. Mocanu- și atunci subvenția la ce o folosește?  
              Dl. Lăzărescu – se curăță , se dezinfectează. 
              D-na Giușcă – se curăță , întreținere, se însămânțează.    
              Dl. Lăzărescu- dacă mai sunt întrebări referitoare la procesul –verbal de ședință? 
              Se supune la vot procesul-verbal de la ședința anterioară  și se aprobă cu 7 voturi.pentru și 4 
voturi împotrivă ( dl. Tofan, dl. Hazu, dl. Mocanu și dl. Diaconu votează împotrivă).   
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             D-na Giușcă – să-i dăm voie d-lui primar s-o prezinte pe d-na contabil și d-nei contabil să-și 
spună problema și după aceea vom discuta ordinea de zi.   
             Dl. primar- d-na Nechita Mihaela este noua contabilă , venită prin concurs în urma transferului 
în interes de serviciu a d-nei Olaru Vasilica, neavând studii economice.  
             D-na Nechita – mă numesc Mihaela Nechita , sunt angajată în funcția de contabil la Primăria 
Ciocani ,sunt economist de meserie , am studii economice superioare . De cînd am venit la Primăria 
Ciocani vreau să vă supun atenției modul de lucru și comportamenul anumitor angajați din Primărie 
față de persoana mea , eu fiind o persoană care vreau să facem lucrurile cum trebuie , să punem la 
punct anumite probleme ,dar din păcate ,nu sunt lăsată , sunt agresată verbal și hărțuită încă de la 
început . Nu mi se pare normal ca într-o instituție publică să fiu filmată , să fiu înregistrată pentru orice 
spun , pentru orice fac, poate am făcut anumite greșeli la început pentru că vin din mediul pivat , din 
punctul meu de vedere relația mea cu d-na secretar , care nu are un comportament corespunzător față 
de angajații instituției , nu numai față de mine . 
              D-na secretar- d-voastră vorbiți în numele d-voastră, angajații vorbesc în numele lor. 
              D-na Nechita- avem foarte multe probleme în activitatea dumneaei, a trebuit să semneze 
anumite dispoziții, să facă anumite dispoziții, dumneaei nu vrea să semneze. 
              D-na secretar- cine face dispozițiile ? 
              D-na Nechita- d-voastră ar trebui să faceți aceste dispoziții sau dl. primar să le facă. 
              D-na secretar- cine trebuie să facă dispozițiile? 
              Dl. Mocanu- înscrieți-vă la cuvânt , nu vorbiți așa.  
              D-na Nechita- dumneaei nu-și justifică activitatea zilnică , nu face documente, nu semnează 
dispozițiile date de primar , nu întocmește hotărâri . 
              Dl. Mocanu- asta ar trebui s-o zică primarul , nu d-voastră. 
              D-na secretar- păi dacă mi se trimit gata făcute. Cine ar trebui să le facă legal?  
              Dl. Mocanu- dar nu sunt atribuțiile d-voastră , sunt ale primarului. 
              D-na Nechita – dumneaei ar trebui să înregistreze acele dispoziții și nu dorește să înregistreze. 
Am o problemă cu dumneaei în activitatea mea personală  și activitatea Primăriei. 
              D-na secretar- dacă aveți o problemă duceți-vă unde ați lucrat.   
              D-na Nechita – nu răspunde nici la telefoane , nici la situațiile care ar trebui trimise la anumite 
instituții. 
              Dl. Mocanu- deci vă împiedică să vă desfășurați activitatea. 
              D-na Nechita- săptămîna trecută am avut un incident, mi-a sunat telefonul, mi-a furat 
telefonul ,a plecat cu telefonul meu de pe birou, a pus mîna pe un bun al meu personal, am făcut 
plîngere la poliție pentru acest lucru. De cînd am venit sunt amenințată din primele zile că îmi face 
plîngere la DNA, DIICOT ,DGA, la toate instituțiile posibile , d-voastră considerați că este normal să 
lucrezi într-un mediu atât de nociv în care o persoană vine tot timpul să te agaseze, să te amenințe, nu 
mi se pare normal ca în cadrul unei instituții publice să se întîmple acest lucru , am demarat toate 
procedurile posibile pentru a fi trasă la răspundere pentru cum se comportă și pentru toată activitatea 
pe care o are. 
              D-na secretar- nu vă este rușine? 
              D-na Nechita- atîta timp cît eu ca persoană sunt filmată , sunt atacată mi se pare normal să iau 
atitudine. Sunt angajata Primăriei Ciocani și am dreptul să iau atitudine.  
              Dl. Tofan – ați terminat , eu m-am săturat de minciunile d-voastră. Eu vă spun atît , de ce 
încercați să mințiți , că am fost de vreo 2 ori la d-voastră în birou și aveți un comportament foarte 
ciudat , bateți cu pumnul îm masă . De unde ați venit d-voastră? 
              D-na Nechita- mi-ați cerut să fac niște lucruri ilegale. 
              D-na secretar- nu vă este rușine? 
              Dl. Tofan – ce lucruri ilegale? Eu vă spun cum a făcut dumneaei, a bătut cu pumnul în masă.  
              D-na Giușcă – aveți unele greșeli, că vreți să le recunoașteți , că nu vreți să le recunoașteți , e 
problema d-voastră. Suteți secretara acestei instituții , nu aveți voie să faceți politică, nu aveți voie să 
băgați influență în consilieri.  
              Dl. Mocanu- aveți argument? 
              D-na Giușcă –cite zile de concediu medical ați avut în decursul anului 2021?  
              D-na secretar- nu este problema d-voastră. 
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             D-na Giușcă –și atunci personalul cum să-și desfășoare activitatea? Trebuie să vină la ședință , 
ba dl. Turcu , ba dl. Șoitu, din vina personala a d-voastră. Este ședință a -2-a zi și vă luați concediu 
medical și vă sustrageți de a vă face serviciul cu responsabilitate. Vă rugăm să vă faceți serviciul. 
corespunzător și nu contează, dumneaei a venit de 2 luni de zile și d-voastră ați fost începătoare. 
              D-na secretar- d-voastră sunteți mama lui doamna? 
              D-na Giușcă – în calitate de consilier vreau să vă aduc la cunoștință că nu vă faceți serviciul 
aa cum prevede în regulament.  
              D-na secretar- nu-și face treaba de contabil.  
              Dl. Tofan –vreau să întreb, actuala doamnă contabil unde a ținut concursul? Cine a fost 
present la concurs?  Eu vă întreb pe d-voastră,d-na Giușcă?  
              D-na Giușcă – are acte în regulă! 
              D-na secretar- am solicitat o adeverință cu numărul de zile de concediu medical , de ce nu mi-
o eliberați d-na contabil ? Este legal să mi-o eliberați , de ce nu mi-o eliberați? De 2 luni de zile o 
solicit.  
              Dl. Tofan – mă duc la d-na contabil în birou și-mi spune că eu sunt cercetat penal . Nu este 
problema ei. Cum actualul primar are 70 de mii de procese pe rol și nu sunt terminate , nici la mine nu 
este terminat , nu este atribuția d-nei contabil să –mi aducă la cunoștință că eu sunt cercetat penal. 
Atribuțiile d-nei contabil nu sunt de a bate cu pumnul în masă . Eu m-am dus la d-na contabil și am 
întrebat-o de ce nu mi-am primit banii . Dacă eu eram în biroul d-nei contabil și mama a venit din 
spatele meu și a venit cu o hârtie prin care d-na Țîmboi a fost scutită și și-a primit banii, eu n-am avut 
un comportament ciudat , d-na contabil mi-a răspuns că o să se intereseze la dl. Onofrei.  Eu nu am 
ridicat tonul, eu așa vorbesc mai tare și d-na a început să-mi spună că eu sunt cercetat penal .Dacă noi 
trebuie să avem grija fiecărui om , haideți să vedem dosarele edilului. 
            D-na Giușcă- de ce nu ați mers mai departe?  
            Dl. Tofan – știți că eu am luat amendă la Legea 61 pentru tulburare, de ce?  Eu nu am furat, nu 
a murit tata din cauza mea. Iar dacă d-ra a avut scutire  medical, a fost bolnavă. 
            D-na Giușcă- de ce a participat la concurs dacă a fost bolnavă.  
            D-na secretar – dar de unde ștți d-voastră că am participat la un concurs. Viața mea personală 
mă privește numai pe nimeni.  Nu vă este rușine?  
            Dl. Mocanu- când funcționarii s-au revoltat împotriva atitudinii, comportamentului urât al  
primarului ați tăcut , atitudinea d-voastră nu este corectă. 
            Dl. Tofan –nu s-a ținut concursul legal.  
            D-na Giușcă- toți am făcut facultățile cum le-am făcut , toți dețin posturile cum le dețin. Dacă 
s-a descurcat care este problema.  
            Dl. Tofan –de cât timp lucrează mama singură și-i aducea atribuții peste atribuții, sau sunt care 
stau în birou și nu fac nimic.  
            D-na Giușcă- fiecare se descurcă cum poate.  
            Dl. Tofan – atunci nu o mai acuzați pe domnișoara. 
            D-na secretar – acum mă lăsați să vorbesc și eu referitor la acuzațiile aduse ?  
            Dl. Lăzărescu- cine este pentru ordinea de zi ? După ședință . 
            D-na secretar – după ședință vorbiți d-voastră. . 
            D-na Giușcă- filmați-o domnule acuma.  
            D-na secretar –nu vă este rușine?  
            D-na Giușcă- nu , nu-mi este rușine. 
            D-na secretar –de cînd vă interesează viața mea personală d-na Giușcă ? Dacă mi-ați făcut 
reclamație la Prefectură să mă dea afară ați rezolvat ceva?  D-voastră vă ocupați cu reclamații. 
            Dl. Lăzărescu – prezintă ordinea de zi, se supune la vot și se aprobă în unanimitate de voturi.  
            Dl. primar- acest regulament trebuia întocmit din 2019. 
            D-na secretar- cum să trebuiască să fie întocmit din 2019, câind Ordinul este din 2021. Cine a 
întocmit documentația de ședință.  
            Dl. Hazu- pentru care Primărie este întocmit Regulamentul ăsta?   
            Dl. primar părăsește sala de ședință.   
            Dl. Hazu- la art. 28 din Regulament se face referire la orașul Azuga.  
            D-na Giușcă- s-a greșit. 
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             Dl. Hazu- nu ,trebuie făcut din nou. Trebuie întocmit din nou.  De ce trebuie să trecem cu 
vederea.  
             Dl. Lăzărescu – nu este referitor la proiectul de hotărâre de azi.  
             Dl. Hazu- ba se referă la proiectul de hotărâre de azi. 
             Se prezintă proiectul de hotărâre , referatul de aprobare . Se prezintă raportul compartimentului 
de resort.  
             Dl. Năstase prezintă avizul comisiei de specialitate, dl. Tofan și dl. Petrovici prezintă avizele 
comisiilor de specialitate..  
             D-na Giușcă – nu vine sfârșitul anului  să vă dăm calificative?  
             D-na secretar- dar puteți să-mi dați și acum calificative. 
             Dl. Hazu- revizia la becuri de 130 milioane este pentru comună? D-ra secretar să se pună de 
accord cu d-na contabil.  
             Dl. Petrovici-  din partea d-rei secretar eu aș vrea un pic de înțelegere cu toată lumea . 
             D-na secretar- eu n-am nici o problemă cu nimeni, nici cu d-na contabil, dînsa are o problemă 
cu mine. .              
             Supus la vot  proiectul de hotărîre se adoptă  cu 10 voturi pentru și un vot împotrivă (dl. Tofan 
votează împotrivă).  
             D-ra secretar – d-na contabil de când este angajată îmi face referate , cînd mie, cînd d-nei 
Tofan , bas să-i predau Revisalul,  să- I predau baza de date Revisal, ba să-i predau dosarele de 
personal ale contractualilor, acum mi-a făcut o adresă că nu dă salariile personalului contractual pe 
luna august dacă nu-i predau dosarele de personal.  Conform fișei postului  dosarele de personal ale 
tuturor angajaților stau la secretar, pentru ce-I trebuie ei dosarele de personal . D-na Giușcă – vreau să 
vă spun că am cerut prin multe cereri concediu de odihnă , dl. primar nu mi-a aprobat nici 1 zi, nici 2 
zile, 5 zile , ba dimpotrivă în ianuarie m-a trimis în concediu de odihnă forțat .  
              Dl. Lăzărescu- prezintă cererea d-nei Mladinovici Elena.  
              Dl. Hazu- dl. vice mi-a spus și mie doamna . Să vedem cine a făcut listele , cum s-au dat 
pachetele.  Când s-a votat ultima rectificare de buget s-a votat să se facă și podețele! 
             Dl. viceprimar- nu avem bani.                
             Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară lucrările ședinței închise. 
 
 
 
                      Președinte de ședință,                                                                      Secretar general, 
                          Lăzărescu Dorin                                                                            Abaza Iosefina                              
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


